
Wyciąg nr 6

z protokołu nr XLV/18 Rady Miejskiej w Nowym Tomyślu, z dnia 29 stycznia 2018 r.

- dotyczy interpelacji i zapytań radnych

Bogusław  Nawrot zadał  pytanie  kiedy  i  w  jakim  zakresie  będzie  naprawiony  odcinek

ul. Komunalnej  w stronę firmy Bero i  Berotu.  Radny zwrócił  uwagę,  że  odcinek ten jest

bardzo niebezpieczny,  ponieważ stan nawierzchni  na fragmencie  od wykonanego nowego

odcinka drogi w stronę firmy Bero jest fatalny, a ruch kołowy bardzo duży, z uwagi na liczne

samochody ciężarowe oraz dojazdy pracowników pracujących w firmach na trzy zmiany. 

Odpowiedź udzielona podczas sesji:

Włodzimierz Hibner Burmistrz Nowego Tomyśla odpowiedział, że z tego co pamięta nie było

to wcześniej sygnalizowane. Radni nie złożyli wniosku w tej sprawie do 15 września, ani nie

było  to  zgłoszone  podczas  posiedzeń  komisji,  na  których  omawiano  budżet.  Stwierdził,

że zauważa  ten  problem,  ale  w tej  chwili  takie  zadane  nie  jest  wpisane  do  budżetu  i  w

związku z tym nie są podejmowane żadne działania.

Bogusław Nawrot poinformował, że rok rocznie do 15 września składa wnioski do budżetu i

w każdym jednym uwzględniona jest ul. Komunalna do firmy Bero.

Włodzimierz Hibner Burmistrz Nowego Tomyśla dodał, że ul. Komunalna jest w budżecie i

w  tym  roku  jest  przewidziany  jej  remont  w  okolicach  ZGMu,  na  skrzyżowaniu  z  ul.

Powstańców Wielkopolskich. 


